
Presentasjon av mitt kandidatur 
 

Personalia 

Navn: Kristian Myhre 

Alder: 31 

Bydel: Grünerløkka 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: 9 år (siden 2013) 

 

1. Bakgrunn 

- Arbeid: Rådgiver i direktørens stab i Kirkerådet – Den norske kirkes sentrale 

administrasjon. Jobber primært med politisk valgte organer i kirken, 

organisasjonsutvikling, lederstøtte m.m. 

- Er også sersjant/lagfører i Heimevernet. 

- Utdanning: 

- Bachelor i teologi fra MF vitenskapelige høyskole 

- Bachelor i juss fra Juridisk fakultet ved Universitetet i Oslo 

 

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Først og fremst langs to akser: Studentpolitisk og til dels annen interessepolitisk akse 

og allmenn politisk akse. 

- Interesse/studentpolitikk: Aktiv blant annet gjennom Studentrådet ved MF og 

Velferdstinget i Oslo og Akershus, og ble fra 2013 valgt inn i politisk ledelse 

(arbeidsutvalget) i Norsk studentorganisasjon, hvor jeg jobbet som velferds- og 

likestillingspolitisk ansvarlig. Har også bidratt med støtte inn mot andre 

interessepolitiske organisasjoner, som KANDU som jobber med digital 

ungdomskultur og arrangerer The Gathering. 

- Allmenn politikk: Etter at jeg nærmest ved et arbeidsuhell ble valgt inn i Molde 

kommunestyre for et annet parti i 2011, har SV vært mitt parti siden valgkampen i 

2013. Jeg har sittet i styret i Blindern SV/Oslo SVs studentlag/Oslo Sosialistiske 

Studenter og vært nestleder i Grünerløkka SV samt deltatt i ulike roller i Oslo SVs 

representantskap og årsmøte. 

 

3. Politisk engasjement 

- Klima og grønn byutvikling 

Kloden koker og vi trenger kraftige tiltak – og helst i går. Oslo er en foregangsby av 

internasjonalt kaliber på klimaspørsmålet (f.eks. med tanke på arbeidet med CO2-

fangst på Klemetsrud), så spørsmålet hos oss er kanskje først og fremst: Hvilke nye 

tiltak kan vi starte, og hvordan kan vi sette opp farten på de vi allerede har på vei? 

Dette haster akutt, og enda mer nå enn ved sist valg (og slik vil det fortsatt være til vi 

når nullutslippssamfunnet). Jeg tror på politisk lederskap, offentlig understøttet 

teknologiutvikling og strukturelle endringer for å oppnå gode klimamål. 

- Samferdsel 

Oslo er en by i vekst, og samferdselen knirker i sammenføyningene – ikke minst fordi 

enkelte ser det som viktigere med massive motorveier heller enn å kanalisere 

pengene inn på effektiv og klimavennlig transport. Etter pandemien trenger vi både å 



holde på alle gode tiltak som gjør det enkelt å sykle og gå i byen, samtidig som 

kapasiteten – kanskje først og fremst på T-banen i sentrumstunnelen – må økes. 

- Byutvikling 

De beste, mest sentrale og flotteste områdene i byen vår må prioriteres til 

fellesskapet, og for å si det enkelt: Det finnes alltids vann langs en motorvei der en 

kan ta imot containerskip. Derfor er det riktig for eksempel å utvikle Fjordbyen med 

offentlig tilgjengelige parkdrag, museer og bibliotek og annen aktivitet som gjør byen 

vår attraktiv for flere. Et annet viktig aspekt ved byutviklingen er boligpolitikken: Store 

deler av byen trenger fortetting – færre eneboliger betyr både lavere boligpriser og 

lavere klimafotavtrykk, samtidig som flere får ta del i fellesskapet det er å være 

osloborger. Enten det gjelder studentboliger, leieboliger eller boliger som eies av den 

som bor der må kommunen være tungt inne når vårt begrensede areal skal brukes. 

- Andre tema som er viktig for meg, men som jeg ikke går i detalj på her: 

- Feministisk by 

- Beredskapsarbeid 

- Oslo som studentby 

 

4. Motivasjon 

For meg handler motivasjonen til å påta meg verv først og fremst om å være 

tilgjengelig for partiet, og å bidra etter evne når jeg blir spurt om å påta meg 

oppgaver. Dette understøttes av at jeg tror Oslo SV er blant landets beste til å 

balansere ideologi og pragmatisme for å sikre best mulig gjennomslag, og jeg 

opplever at vår politikk er sterkt preget av faglighet – kanskje i større grad enn partiet 

nasjonalt. Det er viktig for meg: Jeg kan gjerne stå «i stormen» for upopulære 

avgjørelser hvis de bygger på en faglighet og en grundighet jeg kan stå inne for, og 

på samme måte kjenner jeg ubehag når vi som politikere tyr til populisme og enkle 

løsninger på kompliserte spørsmål. 

 

5. Arbeidskapasitet 

Jeg opplever min arbeidskapasitet som god, men delt: I tillegg til en jobb som ofte 

krever arbeid på kvelder og i helger er jeg befal i Heimevernet, som tidvis gjør at jeg 

blir beordret på kurs, øvelse eller skarpe oppdrag. Min vurdering er likevel at når 

møtetidspunkt er kjent god tid i forveien (slik som bystyre- og utvalgsmøter, 

fraksjonssamlinger, representantskapsmøter osv er), skal det være en kurant sak å 

finne tid til det – så får det bare være om annen tjeneste gjør at vara må møte fra tid 

til annen. 

 


